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Voorwoord 
Beste lezer, 

 

Voor je ligt het beleidsplan van het eenendertigste bestuur van CHEOPS, Studievereniging 

Bouwkunde. Dit plan beschrijft hoe wij ons het komende jaar gaan richten op de verdere 

ontwikkeling van onze vereniging en welke zaken wij belangrijk vinden om aan te pakken.  

 

De afgelopen maanden hebben we hard gewerkt aan de voorbereidingen voor het komende jaar, 

wat we niet hadden kunnen doen zonder de hulp van onze voorgangers en de andere leden. We gaan 

met veel energie en enthousiasme het nieuwe jaar in en hopen dat jullie er net zoveel zin in hebben 

als wij, zodat we er samen een mooi jaar van kunnen maken! 

 

We wensen je veel leesplezier en hopen je te zien bij een van de activiteiten of natuurlijk gewoon 

voor een kop koffie op de CHEOPS-brug! 

 

Het eenendertigste bestuur  

CHEOPS, Studievereniging Bouwkunde 

 

Martijn Vegt   Voorzitter 

Alissa Los   Secretaris/vicevoorzitter 

Merel van Hooren  Penningmeester 

Simone Tax   Commissaris Onderwijs 

Sven Thijsen   Commissaris Vakinhoudelijke Relaties 

Daan Kropman   Commissaris Public Relations 
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V.l.n.r. Daan Kropman, Simone Tax, Alissa Los, Martijn Vegt, Merel van Hooren, Sven Thijsen 
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1. Introductie 
 

Dit beleidsplan beschrijft de doelstellingen van het eenendertigste bestuur van CHEOPS in het 

collegejaar 2016-2017, zoals staat beschreven in de statuten. Ieder bestuur heeft een andere visie 

over CHEOPS en zal dus een andere richting geven aan deze doelstellingen. In dit document staat 

beschreven hoe het eenendertigste bestuur beoogt hiermee om te gaan. Dit beleidsplan is een 

ondersteunend document dat als leidraad dient voor het bestuur.  

 

Om deze doelstellingen te bewerkstelligen, heeft het eenendertigste bestuur de volgende 

beleidspunten opgesteld die nader toegelicht worden in dit beleidsplan. 

 

In het beleidsplan staan ook de bestuurstaken en de overlegstructuur van CHEOPS beschreven. 

Daarnaast zal worden ingegaan op de commissies die deel uitmaken van CHEOPS in het collegejaar 

2016-2017 en de diensten die worden aangeboden. Tot slot, zullen alle bestuursleden zich 

voorstellen. 
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2. Visie | Participate in Progress 
 

De komende jaren gaan er grote veranderingen plaatsvinden die invloed gaan hebben op de 
vereniging. Wij, als eenendertigste bestuur van CHEOPS, willen CHEOPS klaarstomen voor de 
toekomst. Het is hierbij van belang een helder overzicht te hebben van alle kennis en ervaring die 
bij CHEOPS aanwezig is, de verantwoordelijkheden en de interne structuur van CHEOPS duidelijk te 

maken en plannen op te stellen die verder vooruit denken dan één jaar. 

  
Volgens ons gaat dat niet zonder samenwerking. Nieuwe activiteiten die worden georganiseerd door 
meerdere partijen versterken banden en zijn voor beide partijen voordelig. Samen met actieve en 

niet actieve leden willen we kijken waar CHEOPS voor staat en waar we met zijn allen heen willen 
de aankomende jaren, zowel intern als extern. Met alle informatie van voorgaande jaren en de 

nieuwe informatie die wij dit jaar opdoen, gaan we ons inzetten voor de vereniging, zodat deze de 

komende jaren nog meer vooruit gaat. CHEOPS is namelijk een grote, professionele vereniging, met 

veel enthousiaste actieve leden. We willen dan ook zo goed mogelijk het algemeen belang 

behartigen en ieders mening horen. Laten we onze kwaliteiten gebruiken, onze kennis 
samenvoegen en onze krachten bundelen! Want met de visie van de leden en de kennis en ervaring 
uit het verleden, leggen we een basis voor vooruitgang in de toekomst. 

 

We want everyone to Participate in Progress! 
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3. Doelstellingen 
 

‘De vereniging heeft tot doel het behartigen van de belangen van de studenten van de faculteit 

Bouwkunde van de Technische Universiteit Eindhoven.’ (Artikel 2, Statuten CHEOPS, 

studievereniging Bouwkunde) 

De hoofddoelstellingen die hieruit voortvloeien zijn: 

-  het bewaken en bevorderen van de kwaliteit van het onderwijs, 

-  het bevorderen van de kennis van en de belangstelling voor het vakgebied bouwkunde, 

-  het verlenen van aanvullende diensten met betrekking tot het onderwijs, 

-  het bevorderen van de sociale contacten tussen de leden en 

-  het bieden van de mogelijkheden voor alle leden om zich, naast ontplooiing op het 

bouwkundig vlak, ook op andere vlakken dan het bouwkundige te ontplooien. 

 

‘Zij tracht dit doel te verwezenlijken door het organiseren van tal van activiteiten, waarbij 

ieder vakgebied regelmatig aan bod moet komen en door het onderhouden van contacten 

met daarvoor in aanmerking komende instanties binnen en buiten de Technische 

Universiteit Eindhoven.’ (Artikel 2, Statuten CHEOPS, studievereniging Bouwkunde) 

 

Uit dit deel van de statuten volgen de onderstaande belangrijke middelen om de 

hoofddoelstellingen te bereiken: 

-  het organiseren van tal van activiteiten, waarbij ieder vakgebied aan bod komt, 

-  het informeren van reeds studerende en aankomende bouwkundestudenten, bedrijven en 

instellingen die aan het vakgebied gerelateerd zijn, over activiteiten en ontwikkelingen 

binnen het onderwijs, de faculteit Bouwkunde en de vereniging en 

-  het contact onderhouden met voor de vereniging en haar leden van belang zijnde 

instellingen, bedrijven en stichtingen. 

 

Deze doelstellingen zullen worden nagestreefd door het bestuur en haar commissies. 
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4.  Beleidspunten  
 

4.1  CHEOPS_35  

 
CHEOPS heeft elk jaar een nieuw bestuur met een nieuw beleidsplan dat de leidraad vormt voor 
hun bestuursjaar. Besturen krijgen de vrijheid te bepalen wat zij in hun jaar willen aanpakken en 

bereiken. Echter betekent dit dat er na de wisseling van het bestuur vaak een andere weg in wordt 

geslagen met de vereniging, met als gevolg een onderbreking van de continuïteit. 
 
Een lange termijnplan geeft CHEOPS een richtlijn voor de toekomst en vormt een basis voor het 
verantwoorden van bestuurlijke keuzes aan de leden. Daarnaast biedt het CHEOPS een zekere 

continuïteit, waardoor de vereniging de mogelijkheid heeft om zich sneller en efficiënter te 
verbeteren en ontwikkelen gedurende de komende jaren. Vijf jaar lijkt een realiseerbaar en 

overzichtelijk tijdsbestek om een dergelijk plan op te kunnen stellen en uit te voeren. Het plan zal 

hierom CHEOPS_35 gaan heten.  
 
CHEOPS_35 zal tot stand komen aan de hand van vijf verschillende fasen: de oriëntatiefase, de 
inventarisatiefase, de verwerkingsfase, de interpretatiefase en de uitwerkingsfase. Na het 

opstellen van het plan is het van belang na te denken over de ingebruikneming van CHEOPS_35 en 
het naleven hiervan, de gebruiksfase.  
 
Oriëntatiefase 
Omdat CHEOPS nog geen ervaring heeft op het gebied van langetermijnplannen, zullen we ons 

eerst gaan verdiepen in het effectief opzetten van dergelijke plannen. 
We willen dit doen door in gesprek te gaan met vergelijkbare verenigingen die momenteel al lange 

termijnplannen hanteren. Daarnaast willen we om meer inzicht te krijgen in het opzetten en 

schrijven van een langetermijnplan, met een deel van het bestuur een beleidscursus volgen. Verder 

wordt in deze fase gebrainstormd over onderwerpen die in de inventarisatiefase aan bod komen.  
 
Inventarisatiefase 
Met in acht neming van alle informatie die we verkrijgen tijdens de oriëntatiefase, gaan we de 
mening van de leden peilen. Dit zal bijvoorbeeld gedaan kunnen worden met behulp van 

enquêtes, interviews en discussiemomenten. Een passende promotie is van belang om zoveel 
mogelijk leden te betrekken en een zo volledig mogelijke inventarisatie te krijgen van de wensen, 

verwachtingen en belangen van onze leden. Ook is het wenselijk in gesprek te gaan met bedrijven 

over hun verwachtingen en wensen voor de toekomst met betrekking tot de samenwerking en de 
studenten. 
 
Verwerkingsfase 
Wat deze fase precies inhoudt, zal voornamelijk afhangen van de wijze van inventarisatie. De 
verkregen resultaten zullen gedurende deze fase objectief blijven. 
 
Interpretatiefase 
De objectieve resultaten uit de verwerkingsfase, zullen nu in samenwerking met de leden een 

waarde krijgen. In deze fase worden conclusies getrokken over wat de invulling van CHEOPS_35 zal 
moeten inhouden.  
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Uitwerkingsfase 
De resultaten van de interpretatiefase zullen nu op papier worden gezet. De eerste versie van 

CHEOPS_35 zal geschreven worden. Deze wordt in overleg met de leden verbeterd en de 

definitieve versie wordt opgesteld. 
 
Gebruiksfase 
Wanneer CHEOPS_35 af is, is het van belang dat het nageleefd wordt. Dit gaat om de periode vanaf 
het 32ste tot en met het 35ste bestuursjaar. De controlerende en adviserende rol zal bij een vast 

orgaan binnen CHEOPS moeten liggen. Het zou bijvoorbeeld een vast punt kunnen zijn op de 
agenda van de ALV of RvA. 
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4.2 Samenwerking met de Sectieverenigingen  

 
CHEOPS is een studievereniging die de belangen behartigt van alle studenten van de faculteit 
bouwkunde, zowel bachelor- als masterstudenten. Dit doet CHEOPS samen met haar 
sectieverenigingen. Naast het brede aanbod aan activiteiten dat CHEOPS aanbiedt, bieden de 

sectieverenigingen verdiepende activiteiten gericht op een specifieke masterspecialisatie aan. 
Echter is er vastgesteld dat er te weinig afstemming is in het totale aanbod van activiteiten. 

Daarnaast is het voor sommige studenten, tijdens het keuze proces, niet duidelijk welke 
sectievereniging en mastertrack aan elkaar verbonden zijn. Tevens is de positie van de 

verenigingen onderling niet altijd helder.  

 
Door activiteiten in beter overleg of in samenwerking te organiseren, zal er minder overlap in 

activiteiten plaatsvinden en zal de concurrentie tussen de activiteiten afnemen. Door 
samenwerking tussen CHEOPS en de secties zullen ook de masterstudenten meer op de hoogte 

zijn van wat CHEOPS voor hen kan betekenen. Daarnaast zien wij het als taak van CHEOPS om de 

bachelorstudent meer in aanraking te brengen met de masterverenigingen, die elk staan voor een 

ander facet in de bouwwereld. Dit is voordelig voor zowel CHEOPS, de sectieverenigingen als voor 
de student.  
 
Jaarkalender 
In overleg met de secties is vastgesteld dat met behulp van een werkgroep gekeken gaat worden 

naar verbeterde mogelijkheden voor de gezamenlijke jaarkalender waarin alle agenda’s van de 
verenigingen worden gebundeld. Deze werkgroep gaat op zoek naar een overzichtelijk systeem 

waarbij de insteek ligt om vanuit meerdere invalshoeken de kalender te kunnen inzien. Denk aan 
doelgroep, organiserende verenigingen, data of soort activiteit. CHEOPS gaat actief deelnemen 
aan het proces en streeft er in samenwerking met de secties naar om het systeem dit collegejaar 

op te leveren.  
 
Overlegstructuur 
Ook is er besproken dat een nieuwe structuur van overleggen kan zorgen voor efficiëntere 

vergaderingen tussen de verenigingen. Zo is bedacht om een B.A.U. overleg structuur te gebruiken.  
Dit zullen overleggen zijn tussen de verenigingen die binnen dezelfde bachelor richting vallen:  
Building Physics & Structural Design (B), Architectural Urban Design and Engineering (A) en Urban 
Systems and Real Estate (U). Hierdoor zullen zaken die alleen hen aangaan niet of beknopter in het 

CSPO kunnen worden behandeld. Grotere activiteiten en faculteitsonderwerpen worden dan 
besproken in de CSPO’s. CHEOPS zal een volgende CSPO XL organiseren waarin de werkgroepen 

van de overlegstructuur en de jaarkalender elk een voorstel doen. Vervolgens zal CHEOPS er naar 
streven om deze overlegstructuur in de tweede helft van dit collegejaar in gebruik te nemen. 

Belangrijk is hierbij dat de rol van elke partij en overlegvorm duidelijk wordt vastgelegd zodat dit 

kan worden nageleefd.  

 
Samen organiseren 
Wanneer de verschillende verenigingen samen activiteiten organiseren zullen beide partijen hier 
voordeel uit halen. CHEOPS wil dat dit jaar dan ook graag meer gaan doen. Op gebied van 

vakkennis, contacten en financiële middelen kunnen de verenigingen elkaar ondersteunen. 

Bachelorstudenten krijgen hierdoor de kans om kennis te maken met de verschillende 
verenigingen en vakgebieden. Masterstudenten krijgen te maken met CHEOPS en wat deze 
vereniging voor hen kan betekenen.    
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4.3 Archivering 

 

Het digitale archief van CHEOPS bevat veel kennis en informatie over verschillende zaken 

betreffende de vereniging. Het gaat hier bijvoorbeeld om een grote hoeveelheid aan draaiboeken, 

overdrachtsformulieren en evaluaties. Echter zijn deze bestanden ongestructureerd gearchiveerd, 

waardoor het zoeken naar informatie veel tijd in beslag neemt en kennis niet optimaal wordt 

overgedragen of verloren gaat. Ook het fysieke archief van CHEOPS is ongestructureerd en wordt 

meer gebruikt als opslagplaats dan als archiveringsruimte.  

Een heldere inventarisatie van bestanden zal een oplossing bieden voor het gebrek aan ordening in 

het archief van CHEOPS. Het komende jaar zal er dus gekeken worden naar een manier om 

bestanden uit het verleden op een heldere manier te ordenen en nieuwe bestanden makkelijk en 

overzichtelijk op te kunnen slaan. Daarnaast is het voor het bestuur, commissies of leden belangrijk 

om snel en eenvoudig toegang te hebben tot de benodigde kennis en informatie in dit archief. Een 

aantal andere studieverenigingen op de universiteit maakt reeds gebruik van dergelijke 

inventarisatiesystemen. Het is daarom wenselijk met hen in gesprek te gaan over de opstart en het 

gebruik van de systemen die zij hanteren. Een inventarisatiesysteem geeft bijvoorbeeld aan waar 

bestanden, zowel digitaal als fysiek, staan opgeslagen en geeft hier ook kort wat informatie over. 
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5. Bestuur 
 

Gedurende het collegejaar 2016-2017 zal een zeskoppig bestuur CHEOPS verder laten ontwikkelen. 

In dit hoofdstuk zal de verdeling binnen dit bestuur toegelicht worden aan de hand van de functies 

en zal ieder bestuurslid persoonlijk toelichten hoe hij/zij zijn/haar functie gaat invullen. In hoofdstuk 

10 zal ieder bestuurslid zich persoonlijk voorstellen.  

 

5.1 Chairman (Voorzitter) – Martijn Vegt 

De voorzitter heeft binnen de vereniging een belangrijke positie. Hij moet binnen het bestuur 

structuur aanbrengen bij overleg en beleidsvorming. Tevens moet hij tijdelijk functies kunnen 

overnemen en zorg dragen voor het voorzitten van de Algemene Ledenvergaderingen. Tot slot, moet 

hij als het gezicht van de vereniging naar buiten toe treden en het bestuur vertegenwoordigen. 

 

Met groot genoegen mag ik dit jaar de eervolle taak van voorzitter op me nemen. Het gezicht van de 

vereniging mogen zijn vind ik heel erg leuk en zorgt voor een gezonde spanning. Na de verdeling van 

functies heeft zich een bestuur gevormd waar naar mijn idee iedereen op een goede plek zit. Ik kan dit 

jaar veel leren. Zowel van mijn commissies, beleidspunten als van en over mijn bestuursgenoten. 

Samen met hen zal ik van dit jaar een prachtjaar maken waarin we hard aan de slag gaan en veel gaan 

genieten. Daarnaast zal ik samen met de eerstejaars van de Feest Commissie voor de 

bouwkundefeesten zorgen en zal ik als bestuursverantwoordelijke in het Glow-project stappen dat 

door een samenwerking tussen CHEOPS en Lucid dit jaar langs de officiële Glow-route te bewonderen 

zal zijn. Ook zal ik me als bestuursverantwoordelijke inzetten voor de SkyBar! Upgrade. Tevens behoort 

de Excursie Commissie tot mijn verantwoordelijkheid, waarmee ik hoop een fantastische meerdaagse 

excursie binnen Europa te houden. Tot slot zal ik me bezig houden met het beleidspunt Samenwerking 

met de Sectieverenigingen. 

 

5.2 Secretary/Vice-chairman (Secretaris/Vice voorzitter) – Alissa Los 

De secretaris / vicevoorzitter is binnen het bestuur de rechterhand van de voorzitter. Zij draagt zorg 

voor de notulen van bestuurs- en ledenvergaderingen, verzorgt de inkomende en uitgaande post en 

is verantwoordelijk voor de ledenadministratie. Daarnaast coördineert zij de eigen publiciteit van 

de vereniging. Zij heeft globaal dezelfde eigenschappen als de voorzitter, maar zal minder op de 

voorgrond treden. In haar functie moet zij hoofd- en bijzaken goed kunnen onderscheiden, overzicht 

creëren en informatie kunnen ordenen en structureren. 

 

Ik heb van meerdere voorgangers een overdracht gehad, vanwege de nieuwe opzet van mijn functie. 

Ik ben enthousiast over de nieuwe inrichting van mijn functie en blij dat ik deze heb gekregen. Ik kan 

veel van mijn functie en commissies leren. De Promotie Commissie zal me veel nieuwe inzichten geven 

in de programma’s waarmee ik ga werken, daarnaast zal ik mij inzetten in het Ski-Initiatief 

(Schneeops) en ga ik veel plezier halen uit de Studiereis. Tevens houd ik me bezig met het beleidspunt 

Samenwerking met de Sectieverenigingen. Al met al kijk ik erg uit naar aankomend jaar en ga ik deze 

ook met veel positieve gedachtes in.  
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5.3 Treasurer (Penningmeester) – Merel van Hooren 

De penningmeester controleert de financiële gang van zaken binnen commissies, secties en podia 

en beheert de financiën van de vereniging. De penningmeester moet daarom goed communiceren 

met de rest van het bestuur en de commissies. Verder moet de penningmeester vooruit kunnen 

denken en goed kunnen anticiperen op de mogelijkheden in de toekomst. Daarvoor moet de 

penningmeester kritisch, geordend en standvastig zijn en een vooruitziende blik hebben. 

 

De functie penningmeester zal voor mij een ontzettende uitdaging worden, maar een leuke uitdaging 

waar ik behoefte aan heb. Dit is precies de functie voor mij waar ik mijzelf het meest ga ontwikkelen: 

zowel op professioneel als persoonlijk vlak. Zo leer ik alle ins en outs over de financiële gang van zaken 

en hoe die te coördineren, maar leer ik ook om op mijn strepen te staan en goed mijn mening te kunnen 

onderbouwen. Daarnaast heb ik ook de CHEOPSx en de SkyBar! Underground Commissie onder mijn 

naam staan. Ook wil ik me kandidaat stellen voor de Faculteitsraad en binnen het bestuur houd ik me 

bezig met het beleidspunt archivering. Genoeg afwisseling tussen het boekhouden dus!  

 

5.4 Commissioner of Education (Commissaris Onderwijs) – Simone Tax 

De belangrijkste taak van de Commissaris Onderwijs (CO) is het behartigen van de belangen van de 

student. Binnen de studievereniging regelt de CO bijna alles wat met onderwijs te maken heeft. Zij 

begeleidt de onderwijsoverlegorganen en representeert de studenten bij de faculteit. Verder volgt 

zij de actuele stand van zaken op het gebied van onderwijs en communiceert deze naar de 

studenten. De CO moet hart voor onderwijs hebben, goed kunnen luisteren, een duidelijke mening 

kunnen geven en lange termijn processen stimuleren. 

 

 Als ik kijk naar de CO kwaliteiten die hierboven genoemd staan, denk ik zeker dat ik op mijn plek zit. Ik 

heb de P- en B-raad gedaan en heb er zin in om deze commissies te begeleiden. Het M-council is voor 

mij nog onbekend, maar vind ik ook interessant, vooral gezien ons tweede beleidspunt. Naast deze 

commissies kijk ik ernaar uit om me samen met allerlei verschillende mensen in te zetten voor het 

onderwijs en om de studenten van onze faculteit zo goed mogelijk te vertegenwoordigen. Aangezien ik 

ook graag met andere dingen dan onderwijs bezig wil zijn dit jaar, wordt ik bestuursverantwoordelijke 

van de Plugged Festival Commissie en van de Congres Commissie. Twee commissies waar ik erg veel 

zin in heb en waaruit ik ongetwijfeld veel voldoening ga halen. Tot slot zal ik samen met Daan 

verantwoordelijk zijn voor CHEOPS_35. 

 

5.5 Commissioner of Professional Relations (Commissaris Vakinhoudelijke Relaties) – Sven Thijsen 

De Commissaris Vakinhoudelijke Relaties (CVR) is verantwoordelijk voor het netwerk van 

vakinhoudelijke contacten. Tevens coördineert en begeleidt hij de vakinhoudelijke contacten van 

de verschillende commissies. Ook volgt hij de stand van zaken op het gebied van vakinhoudelijke 

activiteiten om de kwaliteit van deze activiteiten te bewaken. 

 

De functie van CVR is een stuk vrijer geworden sinds afgelopen jaar, dit betekent dat ik meer tijd en 

moeite kan steken in het leggen van contacten en organiseren van vakinhoudelijke activiteiten. Met 

het oog op ons beleidsplan wil ik me inzetten voor Samenwerking met de Sectieverenigingen. Met een 

hoop vakinhoudelijke commissies dit jaar is er extra veel te organiseren en te leren. Verder zal ik met 
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veel genoegen plaatsnemen in de Congres Commissie, de Activiteiten Commissie en de Introductie 

Commissie die allemaal nieuw zijn voor mij en een hoop uitdaging te bieden hebben.  

 

5.6 Commissioner of Public Relations (Commissaris Public Relations) – Daan Kropman 

De Commissaris Public Relations (CPR) zal het contact met bedrijven en instellingen beheren, 

onderhouden en waar mogelijk verbeteren. De CPR zal als eerste verantwoordelijk zijn voor het 

werven van financiële ondersteuning voor de vereniging en haar activiteiten. De CPR moet goed 

kunnen onderhandelen en zich namens de vereniging als een betrouwbaar partner profileren. 

Verder moet de Commissaris Public Relations duidelijk aan kunnen geven waar hij voor staat en 

moet hij een goede handelsgeest hebben. 

 

Ik heb het altijd leuk gevonden om te presenteren, te praten en te netwerken, waardoor ik ernaar uit 

kijk om het komende jaar de rol van CPR te vervullen. Dit jaar houd ik me onder andere bezig met het 

beleidspunt CHEOPS_35, waar ik veel voldoening uit kan halen. Het lijkt me interessant om met andere 

verenigingen en bedrijven in gesprek te gaan over dit onderwerp en ik kijk ernaar uit de meningen en 

belangen van de leden te peilen. Daarnaast ga ik me inzetten voor de Chepos Commissie, de 24UP 

Commissie, de BID Commissie en vanzelfsprekend de Acquisitie Commissie. Ik kijk er naar uit om veel 

te leren op heel veel verschillende gebieden en ga dan ook met veel energie het komende jaar 

tegemoet.  
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6. Overlegstructuur 
 

6.1 Overzicht schema 

Hieronder is een overzicht schema opgenomen van de overlegstructuur binnen CHEOPS.  

 
[*] = Commissie start in februari 2017 
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6.2 General Members Meeting (GMM) – Algemene Ledenvergadering 

De Algemene Ledenvergadering zal komend jaar minimaal drie keer georganiseerd worden door het 

bestuur. Tijdens deze vergadering zal het bestuur de leden informeren en op de hoogte houden van 

allerlei zaken betreffende de vereniging en haar activiteiten. Ook is het de taak van de GMM om het 

bestuur te controleren en dient het bestuur bij bepaalde zaken goedkeuring te vragen aan de GMM. 

De GMM is voor het bestuur tevens een middel om feedback te krijgen vanuit de leden. Het gaat hier 

onder andere over het beleid, de financiële huishouding, de jaarplanning en specifieke zaken die op 

dat moment spelen binnen de vereniging. Er zal door het jaar heen twee keer een tussentijdse 

afrekening gepresenteerd worden. De leden die bij de vergadering aanwezig zijn, worden aangeduid 

als de GMM.   

 

6.3 Board transmission Committee (BTC) – Bestuurs overdracht Commissie 

De Bestuurs overdracht Commissie bestaat uit bestuursleden van het voorgaande bestuur. Zij zullen 

gedurende het jaar op formele en informele wijze een vinger aan de pols houden en, daar waar 

nodig, advies geven over verschillende dagelijkse bestuur gerelateerde zaken die op dat moment 

spelen. Op deze manier zal de overgang van het dertigste bestuur naar het eenendertigste bestuur 

zo goed mogelijk verlopen. De Bestuurs overdracht Commissie voor het collegejaar 2016-2017 is als 

volgt samengesteld:  

 

- Neeltje Voesenek    Voorzitter    30e bestuur 

- Julius Oosting    Secretaris    30e bestuur 
- Jelle Versteege    Penningmeester   30e bestuur 

- Stan de Bie    Commissaris Onderwijs  30e bestuur 
- Alex Donkers    Commissaris Vakinhoudelijke Relaties 30e bestuur 

- Pim Labee    Commissaris Public Relations  30e bestuur 

 
6.4 Advisory Council (AC) – Raad van Advies  

De Raad van Advies is net als de BTC een adviesorgaan. De AC adviseert het bestuur voornamelijk 

op het gebied van beleidszaken. De AC bestaat uit verschillende oud bestuursleden, zodat zaken die 

betrekking hebben op de lange termijn niet verloren zullen gaan. Dit jaar is er voor gekozen ook een 

niet oud bestuurslid te vragen voor de AC. De Raad van Advies die wordt aangedragen voor het 

collegejaar 2016-2017 is als volgt samengesteld: 

 

- Robin Aerts    Commissaris Onderwijs  24e bestuur 
- Yvonne Peters    Penningmeester   25e bestuur 

- Irene Scheperboer   Voorzitter    26e bestuur 

- Anne Grave    Secretaris    27e bestuur 
- Wouter Loomans   Voorzitter    28e bestuur 

- Rikke de Jonge Mulock Houwer Commissaris Vakinhoudelijke Relaties 28e bestuur 
- Joris van den Berg   Commissaris Public Relations  28e bestuur 

- Tom Penninx (Voorzitter AC)  Voorzitter    29e bestuur 
- Eveline Demouge   Commissaris Onderwijs  29e bestuur 
- Neeltje Voesenek   Voorzitter    30e bestuur 

- Stan de Bie    Commissaris Onderwijs  30e bestuur 

- Alex Jacobs    Lid  
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6.5 Audit – KasCo 
De Kascontrole Commissie is een orgaan dat toezicht houdt op de boekhouding van CHEOPS. Deze 

commissie bestaat uit penningmeesters uit oud-besturen. De Kascontrole Commissie die wordt 

aangedragen voor het collegejaar 2016-2017 is als volgt samengesteld: 

 

- Anique Kuypers    Penningmeester    27e bestuur 

- Daniëlle Cornelissen    Penningmeester    28e bestuur 
- Anouk van Helvoirt    Penningmeester    29e bestuur  

- Jelle Versteege    Penningmeester   30e bestuur  
 

7.6 CHEOPS Sub-Association and podiums council (CSPC) - CSPO 

Het overleg tussen CHEOPS, de sectieverenigingen en podia vindt plaats door middel van het 

CHEOPS Secties en Podia Overleg. De secretaris van CHEOPS is de voorzitter van het CSPC.  

Tevens zullen er vanuit de sectieverenigingen leden afgevaardigd worden om de belangen van de 

sectieverenigingen te behartigen. Tevens zal ook de voorzitter van CHEOPS in dit overleg 

plaatsnemen om de secretaris hierin te ondersteunen.  

De sectieverenigingen zijn: 

 

- AnArchi   Architecture  
- KOers    Structural Design  
- Mollier    Building Physics and Services  
- Of CoUrsE!   Construction Management & Engineering 
- SERVICE   Real Estate Management & Development  
- SUPport   Building Technology & Construction Technology  
- VIA    Urban Design & Planning  

 

Op het moment dat dit document uitgebracht wordt, bestaan er geen podia meer. Om de 

mogelijkheid van het oprichten van podia te behouden is er voor gekozen om de naam CSPC aan te 

houden.  

 
6.7 Andere organen 

Federatie Studieverenigingen Eindhoven – Martijn Vegt en Alissa Los 
De Federatie Studieverenigingen Eindhoven (FSE) is het overkoepelende orgaan van de 

studieverenigingen van de Technische Universiteit Eindhoven. Het doel van dit orgaan is om elkaar 

op de hoogte te houden van de stand van zaken en activiteiten binnen de studieverenigingen. 

Bovendien worden universiteitsbrede onderwerpen zoals bestuursbeurzen besproken. Gebruikelijk 

zullen twee bestuursleden plaatsnemen tijdens de vergaderingen. 

 

Departmental Council (Faculteitsraad) – Merel van Hooren 
De Faculteitsraad Bouwkunde (FRB) is het medezeggenschapsorgaan van de faculteit Bouwkunde 

van de Technische Universiteit Eindhoven. De raad heeft als taak de algemene gang van zaken 

binnen de faculteit kritisch te volgen en kan het Faculteitsbestuur voorstellen doen en standpunten 

kenbaar maken. Een Faculteitsraad kan niet functioneren zonder contact met haar achterban. Bij 

de aankomende verkiezingen zal een bestuurslid van CHEOPS zich verkiesbaar stellen. 
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Opleidings Commissie Bouwkunde  - Simone Tax 
De Opleidings Commissie Bouwkunde (OCB) wordt door het Faculteitsbestuur ingesteld en heeft als 

wettelijke taak zowel gevraagd als ongevraagd advies uit te brengen aan de Faculteitsraad, het 

Faculteitsbestuur, de Opleidingsdirecteur en de Units over alle aangelegenheden betreffende het 

onderwijs van de opleiding. De Commissaris Onderwijs is de afgevaardigde vanuit het bestuur van 

CHEOPS die in dit overleg zal plaatsnemen. 

 

Studenten Advies Orgaan  - Simone Tax 

Het Studenten Advies Orgaan (SAO) wordt gevormd door een student vanuit alle 

studieverenigingen, de rector en een afgevaardigde van het STU. Er worden onderwerpen 

aangedragen over het onderwijs, huisvesting, introductieweek et cetera. Dit zijn vaak nieuwe 

ontwikkelingen op het gebied van onderwijs en het beleid van de TU/e, of evaluaties van reeds 

ingevoerde zaken. De studenten geven hier feedback op. Hier zal eveneens de Commissaris 

Onderwijs in plaats nemen om het bestuur van CHEOPS te vertegenwoordigen. Tevens zal het SAO 

de centrale Docent Van Het Jaar Verkiezingen organiseren.  

Advies Commissie Bacheloronderwijs – Simone Tax 

De Advies Commissie Bacheloronderwijs (ACB) is samengesteld uit alle CO’s of 

studentenverantwoordelijke van elke faculteit en docentverantwoordelijken uit de OC’s. De 

vergadering wordt dit jaar geleidt door Bas Luttink. Verder zullen de Dean van het Bachelor College, 

Lex Lemmens, en een beleidsmedewerker van het Bachelor College, Gerard van de Watering, 

aanwezig proberen te zijn bij deze vergadering. Jessica van de Ven is de secretaris bij deze 

vergaderingen.  

In de vergadering worden vooral OER’en en procedures goedgekeurd. Verder worden vanuit de 

vergadering vier werkgroepen opgericht, die specifieke onderwerpen gaan onderzoeken en daar 

een rapport over uitbrengen. Deze werkgroepen bestaan uit zowel studenten als docenten. 

 

Curriculum Commissie  - Simone Tax 

De CuCo volledig samengesteld uit docenten en de CO van CHEOPS. De vergadering wordt 

voorgezeten door Harry Timmermans, Dean Graduate School. De secretaris is Mariëtte Heijman of 

Petrie Daems.  

In deze vergadering worden beslissingen genomen over het curriculum. Het doel van deze 

commissie is dan ook het waarborgen van het curriculum.  

 

Monitorgroep Bachelor College  - Simone Tax 

De Monitorgroep Bachelor College is samengesteld uit alle CO’s, de Dean van het Bachelor College, 

Lex Lemmens en beleidsmedewerker Bachelor College, Gerard van de Watering. 

In deze vergadering krijgt elke CO zijn kans om vragen te stellen over het Bachelor College. Verder 

kunnen op- of aanmerkingen op het onderwijs gegeven worden.  
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7. Commissies 
 

Vrijwel alles wat binnen CHEOPS wordt bedacht, georganiseerd en uitgevoerd komt vanuit een van 

de vele commissies die CHEOPS rijk is. Het is daarom een belangrijke taak van het bestuur om met 

deze commissies doelen te stellen. Deze doelen dienen als houvast voor de commissieleden en de 

bestuursverantwoordelijke. Hieronder volgt een overzicht en omschrijving van alle commissies van 

CHEOPS en hun doelen voor het komende jaar. 

 

7.1 Vakinhoudelijke Commissies 

24UP Committee – Daan Kropman 

In de loop der jaren is het 24-UursProject een bekend en populair begrip geworden. De 

ontwerpwedstrijd die 24 uur duurt en beoordeeld wordt door een vakkundige jury, heeft een status 

verworven die CHEOPS op een goede manier naar buiten kan brengen. De 24UP commissie voor het 

jaar 2016 is reeds opgestart in kwartiel drie van het collegejaar 2015-2016 en zal plaatsvinden in 

december 2016.  

 

Activity Committee (AcCie) - Sven Thijsen 

Deze commissie bestaat voornamelijk uit eerstejaars en organiseert vakinhoudelijke activiteiten 

zoals excursies of lezingen. Verder worden ook de eerstejaars bedrijvenexcursies van BAU studio 

door de activiteiten commissie georganiseerd.  

 

Chepos Committee  - Daan Kropman 

De Chepos is het bouwkundig magazine van CHEOPS dat minimaal 3 keer per jaar wordt uitgegeven. 

Afgelopen jaren is er veel tijd besteed aan het verbeteren van de kwaliteit van de Chepos en met de 

nieuwe lay-out is de professionaliteit weer een stap omhoog gegaan. 

 

CHEOPSx Committee – Merel van Hooren  

De CHEOPSx commissie is in het vorige collegejaar opgezet als een vernieuwde versie van het 

CHEOPS Qafé. De lezingen trekken een breed publiek van zowel studenten, architecten, ambtenaren 

als docenten. Hierdoor heeft het ook binnen de vakwereld naamsbekendheid verworven. De 

CHEOPSx-avonden worden in een reeks van drie avonden gehouden met pakkende thema’s, 

passende locaties en interessante sprekers.  

 

Congress Committee – Sven Thijsen en Simone Tax 

Op 12 maart 2015 vond voor de eerste keer het congres ‘Shifting Perspectives’ plaats. Dit jaar wordt 

opnieuw gestart met een commissie om opnieuw een dergelijk congres te organiseren. Op deze dag 

zullen spraakmakende sprekers van verschillende bouwkundige richtingen hun visie rondom een 

bepaald thema delen het publiek. Het congres zal in het collegejaar 2017/2018 plaatsvinden. 

 

 

 

 

Excursion Committee (ExcurCie) – Martijn Vegt 
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Dit collegejaar zal de Excursie Commissie één buitenlandse excursie organiseren. Deze excursie zal 

plaatsvinden binnen Europa. Tijdens de excursie komen de studenten in contact met alle aspecten 

van bouwkunde. 

 

Glow Committee – Martijn Vegt 

In februari 2016 is de Glow Commissie, in samenwerking met Lucid, opgezet. Het doel van deze 

commissie is om deel te nemen aan Glow in november 2016 met een object op de route. De route 

loopt over de campus van de TU/e en CHEOPS en Lucid zullen hier de gehele week aanwezig zijn. 

 

Studytrip Committee – Alissa Los 

In de zomervakantie zal de studiereis plaatsvinden. Net als de excursie is de studiereis een 

meerdaagse reis naar het buitenland, maar dan veel groter opgezet. Vakinhoudelijke activiteiten 

zullen aan bod komen. 
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7.2 Onderwijscommissies 

Propaedeutic Council (P-raad) – Simone Tax 
De P-raad is een commissie door eerstejaars voor het eerstejaars onderwijs. Hierdoor kunnen eigen 
ervaringen met projecten en colleges worden besproken. Wanneer er zich problemen voor doen of 
klachten worden erkend, is het de taak van de commissie om op een goede manier een oplossing te 
zoeken.  

Ook voert de P-raad sinds twee jaar vak evaluaties uit met een collegevolgerstructuur. Hiermee 

heeft de commissie een belangrijkere rol binnen de kwaliteitszorg van de faculteit gekregen. Het 
evalueren kost echter veel tijd. Hierbij moet te allen tijde duidelijk blijven dat CHEOPS de organisatie 
rondom de evaluaties per jaar bekijkt aan de hand van het aantal inschrijvingen voor de commissie. 
Naast het evalueren van vakken, organiseert de P-raad elk jaar de LEGO Challenge en de Ouderdag. 

 
Bachelor Council (B-raad)  - Simone Tax 
De B-raad heeft dezelfde uitgangspunten als de P-raad, maar zal zich richten op het curriculum van 

de bachelor. Deze commissie bestaat hoofdzakelijk uit tweede- en derdejaars studenten die het 
bachelor programma volgen. Bij de B-raad is het van belang dat binnen de commissie een mix 

ontstaat van verschillende jaargangen en profielen. Net als de P-raad houdt deze commissie zich 
bezig met het behandelen van klachten en wensen over het onderwijs.  
Sinds twee jaar voert ook de B-raad vakevaluaties uit met een collegevolgerstructuur. Hiermee heeft 

de commissie een belangrijkere rol binnen de kwaliteitszorg van de faculteit gekregen. Het 

evalueren kost echter wel veel tijd. Hierbij moet te allen tijde duidelijk blijven dat CHEOPS de 

organisatie rondom de evaluaties per jaar bekijkt aan de hand van het aantal inschrijvingen van de 
commissie.  

Naast deze evaluaties organiseert de commissie de Docent Van Het Jaar Verkiezing. Deze is 
afgelopen jaar erg gegroeid ten opzichte van de jaren ervoor. Het plan is om deze trend door te 

zetten komend jaar.  

   
Master Council (O-verleg) – Simone Tax 

Het O-verleg is een overleg tussen verschillende onderwijs gerelateerde organen. In het overleg 
worden zaken besproken die faculteitsbreed zijn en wordt er informatie uitgewisseld over wat er 

binnen de verschillende verenigingen speelt. De commissie bestaat vaak uit vertegenwoordigers 

van ESR, Groep Eén, de onderwijscommissarissen van de sectieverenigingen, de voorzitter van de 
Faculteitsraad (FR), student-lid van het Faculteitsbestuur Bouwkunde (FBB), Mariëtte Heijman 

(coördinator masteronderwijs) en overige geïnteresseerden.  
Afgelopen jaar is geconstateerd dat het O-verleg door de jaren heen wat uitdaging voor de 

verbetering van het onderwijs is verloren. Daarom is er twee jaar geleden in overleg met Jan van der 

Meulen besloten om het succesvolle terugkoppelen van vakevaluaties in de bachelor ook uit te 
proberen in het masteronderwijs. Hierin zijn afgelopen jaar al stappen gemaakt, die doorgezet 

zullen worden komend jaar. De uitdaging ligt bij het overzichtelijk terugkoppelen van de 

verschillende vakevaluaties naar de faculteit. 

Tevens organiseert CHEOPS in samenwerking met de faculteit de Bouwkunde Branche Activiteit 
voor het tweede jaar. Dit initiatief van de sectieverenigingen is opgezet naar aanleiding van de vraag 
om meer contact te creëren tussen secties en bachelorstudenten. Tijdens deze dag gaan studenten 
op excursie in de verschillende BAU-richtingen, georganiseerd door de betreffende secties. De 
uitdaging dit jaar zal liggen in een verbeterde organisatie.   
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7.3 Gezelligheidscommissies 

Faculty Party Committee (FeestCie) – Martijn Vegt 

Deze eerstejaarscommissie is verantwoordelijk voor de organisatie van de bouwkundefeesten. Dit 

jaar zullen er vier feesten georganiseerd worden door deze commissie. Verder bestaat voor de 

FeestCie de mogelijkheid om een extra activiteit te organiseren. Dit zal samen met de commissie 

worden overlegd. 

 

SkyBar! Underground Committee – Merel van Hooren 

Iedere donderdagmiddag wordt er door de SkyBar! Underground Commissie van 16.00 uur tot 19.00 

uur een borrel georganiseerd in de kelder van Vertigo: de SkyBar! Underground. Tijdens deze 

wekelijkse borrel heeft men de gelegenheid om samen te genieten van een drankje en een tosti. Een 

aantal keer per jaar wordt er een thema gekoppeld aan de borrel. Tevens wordt de borrel bij mooi 

weer naar buiten verplaatst, waarbij de commissie gebruik maakt van de KOE-tap. De 

commissieleden zijn ook verantwoordelijk voor het onderhoud van de SkyBar! Underground. 

 

Plugged Festival Committee (Plugged Commissie) – Simone Tax  

Het festival is een initiatief van de SkyBar! Underground commissie van 2011-2012 en dit is al 

meerdere  jaar goed in de smaak gevallen. Op dit festival zullen in een ontspannen en gezellige sfeer 

bandjes en dj’s optreden. 

 

Introduction Week Committee (IntroCie) – Sven Thijsen 

Tijdens de algemene introductiedagen van de Technische Universiteit Eindhoven maken de nieuwe 

eerstejaars kennis met de stad, de studie, de universiteit en het studentenleven. Het 

faculteitsgerichte programma voor Bouwkunde wordt door de introcommissie van CHEOPS 

georganiseerd. Dit programma is erop gericht de nieuwe studenten bekend te maken met de gang 

van zaken binnen de faculteit en de vereniging. Maar ook om te laten zien hoe handig en leuk 

CHEOPS voor de aanstaande studenten kan zijn. De introductieweek is immers een uitgelezen kans 

voor CHEOPS om zich aan de nieuwe bouwkundestudenten te laten zien. 

 

Introduction Camp Committee (BIDCie) – Daan Kropman 

Naast de algemene introductiedagen van de universiteit worden de Bouwkunde Introductiedagen 

door CHEOPS voor het begin van het collegejaar georganiseerd. De nieuwe eerstejaars komen 

tijdens deze dagen te weten wat CHEOPS hen te bieden heeft en welke commissies voor hen 

interessant zijn. De introductiedagen zijn gevuld met allerlei gezellige activiteiten die bedoeld zijn 

om de sociale contacten te stimuleren. Het doel van deze introductiedagen is het werven van 

nieuwe actieve leden voor de studievereniging. 
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7.4 Facilitaire commissies 

Acquisition Committee (AcquisiCie) – Daan Kropman 

In het vorige collegejaar is de AcquisiCie geherstructureerd. Voor deze commissie wordt gezocht 

naar enthousiaste studenten die actief met acquisitie aan de slag willen gaan. Deze studenten zullen 

altijd onder toezicht van de CPR handelen en zullen samen met de CPR met regelmaat vergaderen. 

Door het opstellen van uitgebreide bedrijfsprofielen van zowel huidige partners als toekomstige 

partners gekoppeld met de geschiedenis van samenwerkingsvoorstellen, zal er een helderdere 

structuur ontstaan. Deze commissie zal een doorlopende commissie zijn.  

 

Almanak Commissie 30e bestuur  - Sven Thijsen 

De almanak is het jaarboek van CHEOPS. In deze almanak staan de activiteiten en commissies van 

het jaar 2015-2016 rondom een bepaald thema op een ludieke wijze beschreven. Er wordt naar 

gestreefd dat de almanak van het 30e bestuur rondom de dies van CHEOPS (12 december) 

uitgegeven zal worden.   

 

Almanak Commissie 31e bestuur  - Sven Thijsen 

Het eenendertigste bestuur zal, direct vanaf het begin van het collegejaar, aan de slag gaan met het 

verzamelen van foto’s, video’s, quotes en mooie verhalen voor de almanak van het jaar 2016-2017. 

Op de helft van het jaar zal een commissie gestart worden om deze almanak vorm te geven.  

 

Do It Yourself Committee (KlusCie) – Martijn Vegt 

De Klus Commissie houdt zich bezig met het maken en onderhouden van interieurstukken voor de 

CHEOPS-ruimtes. 

 

Promotion Committee (PromoCie) – Alissa Los 

De Promotie Commissie houdt zich bezig met het promoten van activiteiten en diensten van 

CHEOPS. Commissies kunnen bij de PromoCie een verzoek indienen voor promotiemateriaal. Ook 

kan iemand uit een andere commissie eenmalig plaats nemen in de vergadering, om zo de promotie 

van de desbetreffende commissie te bespreken. 

 

SkyBar! Upgrade Committee – Martijn Vegt 

De SkyBar! Upgrade commissie is tijdens het collegejaar 2015/2016 opgezet met als doel een aantal 

punten in de SkyBar! Underground aan te pakken. In dat jaar is het barmeubel aangepast. In het 

komende jaar wordt de commissie doorgezet en wordt gekeken welke punten in de SkyBar! 

Underground verder worden aangepakt.  
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7.5 Initiatieven 

Een jaar duurt erg lang en er gebeurt veel, zo ontstaan er ook ideeën onder de leden over leuke 

activiteiten die een verrijking kunnen zijn voor de vereniging. Om deze reden zal er de mogelijkheid 

bestaan voor nieuwe initiatieven die ingediend kunnen worden bij het bestuur. Tot op heden is er 

één initiatief. 

 

Ski-initiative (Ski-initiatief) – Alissa Los 

In het collegejaar 2015-2016 is het ski-initiatief voor het eerst opgezet. Het gaat hier om een 

meerdaagse ski-reis die tijdens de Carnavalsvakantie plaats zal vinden.  
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8. Diensten 
 

De diensten die CHEOPS als studievereniging op zich neemt zijn de volgende: 

 

8.1 Abonnementen 

Zoals ieder collegejaar biedt CHEOPS ook dit jaar weer een aantal vakbladen met korting aan. De 
vakbladen bieden studenten extra vakinhoudelijke verbreding en verdieping. In het collegejaar 
2016-2017 zullen de volgende tijdschriften beschikbaar zijn: 

 a+t 

 AA files 

 Architectual review 

 ArchitectuurNL  

 Blueprint 

 Bouwwereld 

 Dash 

 Detail 

 eVolvo 

 FRAME 

 Icon 

 MARK 

 OASE 

 Volume 

 Topos 
Er zal ook gekeken worden naar de mogelijkheden dit lijstje uit te breiden met andere vakbladen uit 
andere vakgebieden. 

 

8.2 Boeken-/dictatenverkoop – Simone Tax 
Komend jaar zal Studystore de boekenverkoop verzorgen tegen een gereduceerd tarief voor alle 
studieverenigingen van de TU/e. De boeken zullen bij CHEOPS verkocht worden.  

 

8.3 Exploitatie Mobiele biertap en SkyBar! Underground – Merel van Hooren 
Het gebruik en verhuur van de SkyBar! Underground zal dit jaar door de penningmeester 
gecoördineerd worden in samenwerking met het kernteam. De mogelijkheden tot verhuur zijn via 

de website te bekijken. De penningmeester en het kernteam coördineren ook het verhuur van de 
tap voor KOE. Het reserveren en onderhoud van KOE is in handen van Dienst Huisvestiging van de 

TU/e, die alle kunstwerken op het TU/e-terrein beheert en onderhoudt.  
 
8.4 Examen register – Simone Tax 

Er zullen oefententamens voor zowel het propedeuse-, bachelor- als masteronderwijs te 

downloaden zijn van de website van CHEOPS. Tevens zorgt de Commissaris Onderwijs ervoor dat de 

tentamenbank actueel blijft. Dit jaar zal dit een aandachtspunt zijn voor de CO. Op de nieuwe site 
wordt de tentamenbank geüpdatet, zodat ook tentamens van Bachelor College vakken online 

beschikbaar komen.  

 
8.5 Vacaturebank –Daan Kropman 

Op de website is een vacaturebank te vinden. Hierop kunnen bedrijven vacatures laten plaatsen. 
Deze vacaturebank is sinds vorig collegejaar een nieuwe dienst van CHEOPS.  
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9. Voorstelronde 
 

Naam   Martijn Vegt   

 

Functie   Voorzitter  

 

Geboortedatum 27-05-1996 

 

Geboorteplaats Leiderdorp  

 

 

Jeugddroom 

Als klein jongetje was ik altijd geïnteresseerd in geschiedenis en 

wilde ik archeoloog worden. Tot een archeoloog mijn dromen ooit 

verwoeste door te zeggen dat er niks mee te verdienen viel en je 

heel veel geluk moest hebben om een mooi project te kunnen 

doen. Later wilde ik piloot worden, maar aangezien de markt daarin ook niet al te soepel verliep heb 

ik dat plan ook maar naast me neergelegd. Ik was op dat moment vaak bezig met het ontwerpen 

van mijn eigen droomhuis waar ik zo nu en dan weer een verbetering voor bedacht. Toen wist ik dat 

ik architect wilde worden waar de banenmarkt,  als ik lang genoeg blijf doorstuderen, hopelijk wel 

weer aantrekt. 

 

Schoolcarrière 

Op basisschool de Eerste Leidse Schoolvereniging was ik met iedereen bevriend. Het leren ging me 

makkelijk af en in de pauzes bouwden we gangenstelsels in de zandbak voor onze autootjes. In 

groep 8 had ik heel veel zin om naar de middelbare te gaan. Wat meer uitdaging en tussenuren leken 

me wel wat. Vanaf het moment dat ik op het Stedelijk Gymnasium zat werd me duidelijk dat die 

tussenuren minder vaak voorkwamen dan ik daarvoor dacht. Na er twee jaar hard te hebben moeten 

werken zou ik blijven zitten op de klassieke talen. Op dat moment heb ik besloten om naar een 

andere school te gaan en daar verder te gaan op het atheneum. Na de vakantie ben ik naar de 3e klas 

gegaan op het Vlietland College waar ik een NT-profiel koos om bouwkunde te kunnen gaan 

studeren. Daar heb ik mijn middelbare schoolcarrière in 4 jaar afgerond met goede resultaten.  

 

Universiteit 

In eerste instantie dacht ik altijd naar Delft te gaan. Dat was vanuit Leiden ook een logische optie.  

Maar nadat ik uiteindelijk toch nog maar eens ben gaan kijken bij een voorlichting van bouwkunde 

in Eindhoven besloot ik ook hier een dagje mee te lopen. Vooral de bredere bachelor en de mooie 

campus spraken me aan. Na hier een dag te hebben gekeken wist ik het zeker, ‘ik ga in Eindhoven 

studeren’. Na de intro en BID had ik hier meteen een groep vrienden wat me wel handig uitkwam 

zonder vaste woon- of verblijfplaats. Na twee weken te hebben gecouchsurft had ik dan eindelijk 

mijn eigen plekje waar ik na een dag studeren of uitgaan kon thuiskomen.  

Na de eerstejaarsprojecten wist ik het zeker, ik ga de ontwerprichting op. Dit omdat ik uit deze 

projecten en ontwerp-gerelateerde vakken het meeste plezier kon halen. De bètavakken bleken me 
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daarnaast ook wat minder te liggen. Mede door dat laatste zal ik mijn bestuursjaar ingaan met 100 

studiepunten. 

  

CHEOPS carrière 

Al voor de intro was begonnen had ik me ingeschreven voor de BID. Een kamp met andere 

eerstejaars leek me leuk. Pas tijdens de BID kwam ik er echt achter wat CHEOPS allemaal te bieden 

had. Toch wilde ik eerst rustig beginnen aan mijn jaar. Daarom besloot ik het eerste half jaar nog 

geen commissies te doen. Wel maakte ik de afspraak dat ik alle introtuinbroeken van CHEOPS zou 

verzamelen. Na een half jaar schreef ik me dan ook samen met een groep vrienden in voor de BIDCIE, 

waar zoveel inschrijvingen voor waren dat twee vrienden dan maar meegingen als kok. In mijn 

tweede jaar begon ik meteen aan twee commissies. In de SkyBar! Underground Commissie heb ik 

me een jaar lang vermaakt door zowel voor als achter de bar te staan en tijdens Plugged heb ik  

onder het genot van de muziek trots staan kijken naar de decoratie waar ik als voorzitter van het 

Ministerie van Aankleding aan had bijgedragen. Daarnaast ben ik halverwege dit jaar begonnen bij 

de IntroCIE waarmee ik een derde onvergetelijke introperiode heb gehad. Dit laatste natuurlijk ook 

mede door mijn bestuursgenootjes met wie ik samen, uitgedost in mijn derde, knalgroene tuinbroek 

de hele week heb genoten. 

 

Bestuursjaar 

Vanaf 8 september beginnen we allemaal op onze eigen functie waarvan ik denk dat die iedereen 

goed past.  Als voorzitter verwacht ik dit jaar veel te leren. Ik hoop nieuwe mensen te leren kennen 

en ervaringen en kennis op te doen waar ik mijn leven lang baat bij zal hebben. Daarnaast gaan we 

met zijn zessen en met nog veel meer anderen heel veel plezier beleven. Een jaar waarin we groeien 

als personen en een jaar waarin onze band nog hechter wordt. Een jaar waar ik naar uitkijk en 

waarvan ik heel veel zin heb om eraan te beginnen. 

 

Na mijn bestuursjaar 

Na mijn bestuursjaar wil ik mij in eerste instantie richten op mijn bachelorsdiploma. Wat ik daarna 

precies ga doen weet ik nog niet, maar doorstuderen lijkt een logische optie. Wel blijf ik actief bij 

CHEOPS. Ik wil me inzetten voor de BOC en de RvA en misschien laat ik mijn gezicht ook nog een 

keer zien achter de bar. 
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Naam   Alissa Los   

 

Functie   Secretaris  

 

Geboortedatum 20-12-1995 

 

Geboorteplaats  Randwijk 

 

 

Jeugddroom 

Ik wilde altijd al iets doen waarbij ik kon tekenen. Tekenen deed ik 

vroeger al graag. En als je moeder dan architect is, zie je altijd die 

mooie tekeningen. Toen dacht ik, architect, dat wil ik ook. Ik heb 

verder nooit echt nagedacht over een beroep dat ik vroeger wilde 

worden. Ik ben altijd langzaam deze kant op gegroeid. 

Schoolcarrière 

Ik heb altijd plezier gehad om naar school te gaan. Niet perse dat we daar veel moesten leren en veel 

voor moesten doen, maar vooral de gezelligheid er omheen vond ik het leukst. Ik was de persoon 

die met iedereen kon opschieten, maakte vaak mijn huiswerk, maar haalde geen denderende cijfers. 

Ik heb mijn vakkenpakket op de middelbare school zo gekozen dat ik bouwkunde kon gaan 

studeren. Ik wilde alle vakken hebben die voor deze studie verplicht waren, omdat ik op dat moment 

al bijna zeker wist dat ik bouwkunde wilde gaan studeren.  

Universiteit 

Randwijk is maar een klein dorpje, een gehucht zou je kunnen zeggen. En toen verhuisde ik met mijn 

studie mee naar Eindhoven. De grote stad voor mij. Ik heb lang getwijfeld tussen Delft en Eindhoven. 

Ik was bang dat bouwkunde in Eindhoven te veel wiskunde was, nu is dat niet mijn sterkste kant. 

Toch heb ik gekozen voor de studie hier, omdat deze veel breder is. Ik kon eigenlijk nog alle kanten 

op binnen mijn studie. Bang dat ik moeite had om aansluiting te vinden bij nieuwe mensen, hadden 

we in de eerste week al een vriendengroep bij elkaar. Nu is studeren interessant en het is leuk nieuwe 

dingen te leren, de gezelligheid daarnaast is net zo belangrijk voor mij. 

 

CHEOPS carrière  

Ik had me ingeschreven voor de bouwkunde introductie dagen, dat was de eerste keer dat ik 

onbewust met CHEOPS te maken had. Ik had nog niet goed door wat CHEOPS deed en waar ze 

allemaal voor stonden. Tot ik lid werd van de feest commissie. Overgehaald door andere mensen 

heb ik mij ingeschreven. Samen met de rest hebben we fantastische feesten neergezet. Toen ik de 

smaak te pakken kreeg schreef ik me in voor het organiseren van de BID. Het jaar daarop heb ik de 

SkyBar! commissie gedaan en voor het tweede jaar de feest commissie. Al met al heb ik me al druk 

gemengd binnen de commissies. Tot de bestuursinfo avonden, toen heb ik besloten mij als kandi op 

te geven en nu zit ik hier, achter mijn laptop de wissel ALV voor te bereiden.  
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Bestuursjaar 

Als eerste kijk ik er natuurlijk erg naar uit om mijn bestuursjaar te beginnen! Samen met de vijf 

andere bestuursleden wil ik een fantastisch jaar neerzetten. Een jaar waarin ik veel ga leren op alle 

vlakken, nieuwe contacten opdoe en vooral veel plezier maak. Ik laat het over me heen komen en 

ga het jaar met positieve gedachtes in! 

 

Na mijn bestuursjaar 

Het is niets voor mij om echt ver vooruit te denken. Er zijn altijd dingen die ik nog wil doen, maar laat 

ik maar eerst het bestuursjaar ingaan. Na mijn bestuursjaar moet ik mijn bachelor nog afmaken na 

aankomend jaar. Welke masterrichting ik kies is voor mij nog onduidelijk, daar verdiep ik me later 

in.  
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Naam   Merel van Hooren   

 

Functie   Penningmeester  

 

Geboortedatum 22-02-1996 

 

Geboorteplaats Kerkrade 

 

 

Jeugddroom 

Heel veel beroepen zijn de revue gepasseerd bij mij: Frans lerares, 

communicatiedeskundige zoals mijn moeder,  hoofdredacteur van 

Vogue Nederland... Maar hondenfokker stond altijd boven aan 

mijn lijstje. Bouwkunde schoot er eigenlijk pas rond de vijfde klas 

bij in. Wiskunde vond ik wel boeiend, maar niet zó boeiend dat ik er m'n beroep van wilde maken. 

Dus besloot ik een mixje techniek en creativiteit uit te zoeken zo ben ik nu bezig in de richting 

Architectuur en Stedebouw. 

 

Schoolcarrière 

Ik kom van het Bernardinuscollege in Heerlen, heel erg anders dan de universiteit hier. Ik volgde 

daar de profielen Natuur & Techniek en Natuur & Gezondheid, zodat, wispelturig als ik ben, ik nog 

alle kanten op kon qua studie. Ik vond wiskunde en alle talen heel erg leuk - zo werd ik ontzettend 

blij toen ik boeken moest lezen voor mijn literatuurlijst van Nederlands - , maar zag ik in de alpha 

kant geen echte toekomst die me aansprak. 

 

Universiteit 

Weg uit Limburg vond ik in het begin voornamelijk heel erg spannend. Ik ben best beschermend 

opgegroeid in Voerendaal, een dorpje bij Heerlen. Het studentenleven ingaan, zelfstandig worden, 

was dus wel echt een grote verandering. Aanvankelijk wilde ik eigenlijk naar Delft. Ik ben de week 

voor de intro pas geswitcht, maar daar heb ik tot heden geen spijt van gehad. De Brabantse cultuur 

ligt me wel en ik heb hier echt mijn plekje gevonden bij CHEOPS en op de hockeyclub. Daarbij bevalt 

de brede oriëntatie op de TU hier me heel erg goed, zo weet je precies wat je wel en niet leuk vindt. 

 

CHEOPS carrière 

Mijn carrière bij CHEOPS is aangewakkerd bij de BID. Vanuit dat enthousiasme heb ik me aangemeld 

bij de P-raad, een kleine stap maar zo leerde ik wel de cultuur binnen CHEOPS kennen. Het jaar 

daarna meldde ik me dan ook voor 3 totaal verschillende commissies aan: de Gala commissie, de 

SkyBar! Underground en de Excursie Commissie. Met de SkyBar! Underground is echt mijn passie 

voor CHEOPS enorm gegroeid en de keuze om bestuur te gaan doen was mede daardoor ook snel 

gemaakt. 
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Bestuursjaar 

Als eerste wil ik met mijn vijf lieve bestuursvrienden een knaller van een jaar neerzetten. Daarnaast 

zal ik als bestuursverantwoordelijke van de SkyBar! Underground elke donderdag in de bar 

aanwezig zijn, net zoals vorig jaar, met heel veel plezier. Mijn doel is dan ook om voor de 

commissieleden en mijzelf hier een prachtig jaar van te maken, minstens zo mooi als het vorige. 

 

Na mijn bestuursjaar 

Ik wil heel graag mijn bachelor afmaken en daarna zie ik het wel weer. Ik wil eigenlijk veel te veel: 

reizen, een totaal andere studie, een master in Delft... Maar bij CHEOPS zal ik mijn gezicht sowieso 

nog vaak laten zien, vooral omdat ik natuurlijk lekker een paar jaartjes in de KasCo blijf! 
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Naam   Simone Tax   

 

Functie   Commissaris Onderwijs  

 

Geboortedatum 11-11-1995 

 

Geboorteplaats  Nijmegen 

 

 

Jeugddroom 

Ik heb altijd geroepen dat ik les wilde gaan geven. Op de 

basisschool wilde ik juf worden en op de middelbare school wilde 

ik eerst aardrijkskundelerares worden en later biologiedocent. Mijn 

moeder zei echter al vanaf het begin van de basisschool, toen bleek 

dat ik goed was in rekenen en heel veel knutselde, dat ik architect moest worden. Ik was het hier 

natuurlijk totaal niet mee eens, want ja, je gaat toch niet precies doen wat je moeder al jaren zegt 

dat je moet gaan doen?! Tot ik in de zesde klas bij bouwkunde in Eindhoven ging kijken. had ze toch 

weer gelijk… 

 

Schoolcarrière 

Mijn schoolcarrière verliep prima. Op de basisschool ging alles moeiteloos. Ik vond de vakken niet 

moeilijk en had naast mijn school nog genoeg tijd om met andere kinderen af te spreken, saxofoon 

en toneel te spelen, te turnen (zeer kansloos met mijn lengte en lenigheid) en heel veel te knutselen. 

De middelbare school verliep ook zonder veel problemen. Het was allemaal wat drukker en ik werkte 

een stuk harder, maar ik kreeg daar dan ook goede punten voor terug. Ik speelde in bandjes, deed 

nog steeds aan toneel, volleybalde en sprak veel af met vrienden. Mijn eindexamen heb ik makkelijk 

gehaald en ik heb veel leuke vrienden en herinneringen overgehouden aan die zes jaar.  

 

Universiteit 

Op de dag van de deadline, besloot ik dat ik toch maar bouwkunde ging studeren en niet biologie. 

Het keuzeproces was erg moeilijk voor mij, omdat ik altijd alles leuk vind en alles graag wil doen. 

Gelukkig ben ik er inmiddels achter dat ik helemaal goed zit bij bouwkunde, maar het probleem met 

kiezen heb ik nog steeds. Ik volg daarom vakken van architectuur, stedenbouw, constructie en 

bouwfysica en ik vind het allemaal leuk en ben er goed in. Naast mij studie, heb ik toneel gespeeld, 

volg ik het honors program, ben ik tutor en doe ik veel met vrienden, familie en huisgenoten.  

 

CHEOPS carrière 

Omdat ik heel graag veel mensen wilde leren kennen, heb ik me direct ingeschreven voor de BID, 

mijn eerste kennismaking met CHEOPS. Heel spannend in het begin, maar ik voelde me meteen 

thuis: leuke mensen, lekker relaxed en alles was groen! Ik heb me daarna meteen ingeschreven voor 

de P-raad en dat beviel me erg goed. Na een half jaar ben ik daarom het Vertigofeest gaan doen, 

waar ik ineens voorzitter van werd. Dat was wel even schrikken hoor, met zo’n grote commissie vol 

oudere jaars. Maar gelukkig is het allemaal goed gekomen en heb ik samen met mijn commissie een 

geweldig feest neergezet. In mijn tweede jaar ben ik de B-raad en Plugged gaan doen. Plugged vond 
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ik meteen heel erg leuk, voor mij gaat er niets boven leuke bandjes en live muziek. Naast al deze 

commissies, heb ik bij CHEOPS natuurlijk ook veel leuke vrienden leren kennen.   

 

Bestuursjaar 

Ik heb ontzettend veel zin om me komend jaar samen met de rest van mijn bestuur in te gaan zetten 

voor de vereniging. Hoe alles precies gaat lopen, merk ik van zelf wel. Maar met deze leuke groep 

gaan we er zeker een heel leerzaam, leuk en waardevol jaar van maken.  

 

Na mijn bestuursjaar 

Ik hoop dat ik er tijdens mijn bestuursjaar achter kom welke richting ik op wil. Nu heb ik namelijk 

nog geen flauw idee. Maar ik ga in ieder geval mijn bachelor afmaken en dan zie ik wel verder. Ik ben 

zeker van plan om bij CHEOPS actief te blijven.  

 

  



                                          Beleidsplan eenendertigste bestuur CHEOPS, Studievereniging Bouwkunde  

 

33 

 

Naam   Sven Thijsen   

 

Functie   Commissaris Vakinhoudelijke Relaties  

 

Geboortedatum 23-06-1996 

 

Geboorteplaats  Elst (gld) 

 

Jeugddroom 

Een echte jeugddroom heb ik denk ik nooit gehad. Wel was ik altijd 

al gefascineerd met zelf dingen bouwen. Dus waarschijnlijk ben ik 

zelfs zonder jeugddroom op de goede plek uitgekomen.   

 

Schoolcarrière 

Mijn schoolcarrière is redelijk voorspoedig verlopen en van alle vakken vond ik wel iets leuk. Dit 

betekende dat ik de opties zo breed mogelijk wilde houden. Bij het kiezen van een vervolgopleiding 

bleek bouwkunde wat ik zocht en gevonden heb.  

 

Universiteit 

De overstap van Nijmegen naar Eindhoven is voor mij redelijk gelijkelijk verlopen. Het eerste half 

jaar van mijn studie ben ik nog thuis blijven wonen. Maar later bleek dat drie uur reizen per dag niet 

ideaal was. Dus sindsdien heb ik een mooie kamer in het zuiden van Eindhoven. Na opnieuw een 

half jaar ben ik gaan hockeyen bij Don Quishoot en mijn bijbaan ook gaan doen in Eindhoven in 

plaats van Elst. 

 

CHEOPS carrière 

Na de introductieweek en de BID ben ik deel gaan uitmaken van een vriendengroep die toevallig ook 

allemaal CHEOPS hartstikke gezellig vonden. Sindsdien werd het alleen maar leuker om actief 

betrokken te zijn bij de vereniging. In het eerste jaar heb ik bouwkundefeesten en de BID 

georganiseerd. Het tweede jaar stond in het teken van de SkyBar! Underground commissie, waar ik 

tevens de eervolle rol van voorzitter mocht vervullen. Ook heb ik nog het een en ander bij kunnen 

dragen aan de SkyBar! Upgrade werkgroep. Buiten dat was de PromoCie een commissie die erg goed 

bij mij paste en waar ik graag nog een keer één van de legendarische commissie-uitjes had 

meegemaakt. Een commissie waar ik nu nog steeds deel van uitmaak is de almanak commissie van 

het 30ste bestuur. 

 

Bestuursjaar 

Wat het aankomende jaar mij gaat brengen is nog onduidelijk, wat ik wel weet is dat er veel gezellige 

en leerzame activiteiten op de planning staan. Verder heb ik er erg veel zin in om nieuwe mensen op 

de hoogte te brengen van wat CHEOPS doet en voor hen kan gaan betekenen. Dit gaat zowel om 

eerstejaars, andere studenten en externe partijen.  
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Na mijn bestuursjaar 

Als het jaar voorbij is hebben we met zijn zessen hopelijk mooie dingen bereikt, een hoop geleerd 

en veel mensen blij gemaakt. Daarna staat op de planning om toch maar door te gaan met 

studeren.   
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Naam   Daan Kropman   

 

Functie   Commissaris Public Relations  

 

Geboortedatum 26-07-1996 

 

Geboorteplaats Nijmegen 

 

 

Jeugddroom  

Ik was vroeger altijd gefascineerd door superhelden, het was dan 

ook mijn jeugddroom om superheld te worden. Helaas bleek dit 

net iets té ambitieus en was ik genoodzaakt dit plan ietwat aan te 

passen. Naast superhelden vond ik alles dat met bouwen te maken 

had erg interessant. Ik heb dan ook niet lang getwijfeld om me in te schrijven voor de studie 

bouwkunde, waar ik nog geen moment spijt van heb gehad. 

 

Schoolcarrière 

Ik was vaak de praatjesmaker in de klas, ik was altijd enthousiast over van alles aan het vertellen en 

heb dan ook vanaf de basisschool meerdere spreekbeurten per jaar gehouden over nogal 

uiteenlopende onderwerpen zoals bijvoorbeeld dinosaurussen, het heelal, konijnen, edelstenen, 

gebouwen en zo door. Ik heb het altijd erg leuk gevonden om te presenteren en te praten met 

iedereen en omdat ik nooit veel moeite had met mijn schoolwerk was hier ook genoeg tijd voor. Ook 

op de middelbare school ben ik veel bezig geweest met andere zaken naast mijn vakken. Zo heb ik 

Camebridge Engels gevolgd, presentatiecursussen gegeven en andere activiteiten georganiseerd.  

 

Universiteit 

Na de middelbare school wilde ik hoe dan ook bouwkunde gaan studeren, alleen wist ik nog niet 

precies welke richting ik op wilde met mijn studie, vandaar dat ik ervoor heb gekozen om me hier in 

Eindhoven in te schrijven, waar ik het heel erg naar mijn zin heb. Net als altijd leek het me leuk om 

dingen naast mijn studie te doen, waardoor ik na een half jaar actief ben geworden bij CHEOPS en 

nu met heel veel enthousiasme mijn bestuursjaar in ga! 

 

CHEOPS carrière 

In mijn eerste halve jaar van de studie ben ik niet heel actief geweest bij CHEOPS, omdat ik hoorde 

dat de studie zeker in het begin erg druk zou zijn. Wel zaten vrienden van me in verschillende 

commissies en uiteindelijk heb ik me door Puck over laten halen om me tijdens de tweede 

promoweek in te schrijven bij een commissie. Ik ben toen lid geworden van de Gala Commissie die 

was opgezet voor het lustrum dat jaar daarop. Ik het met heel veel plezier het gala georganiseerd en 

was daardoor ook erg enthousiast over andere commissies. Zo heb ik samen met Puck de sterren 

van de hemel gekookt tijdens de BID en ben ik lid geweest van de Excursie Commissie en de 

Acquisitie Commissie.   
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Bestuursjaar 

Naast dat ik er gewoonweg heel veel zin in heb om straks te beginnen zie ik het komende 

bestuursjaar als een goede kans om me goed te oriënteren in alle richtingen van de bouwwereld. 

Daarnaast hoop ik veel nieuwe mensen te ontmoeten en mijn netwerk uit te breiden. Ik verwacht 

veel te leren op heel veel verschillende gebieden en vooral om heel veel plezier te hebben met de 

toffe groep die we nu hebben.  

 

Na mijn bestuursjaar 

Ik heb nog geen precies plan over wat ik allemaal na mijn bestuursjaar wil doen. Ik ga in ieder geval 

mijn best doen om mijn bachelor af te ronden in het eerste jaar, maar wat ik daarna ga doen zien we 

tegen die tijd wel weer. Wel wil ik natuurlijk actief blijven bij CHEOPS en me inzetten voor de BOC en 

de RVA.  

 


